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Protokoll fra NGTFs forbundsting 2008 
 
 
Sak 1 Åpning og hilsningstaler 
President Stig Nilssen ønsket velkommen og gav ordet til ordfører i Kristiansand. 
Ordføreren ønsket velkommen til Kristiansand. 
Æresmedlem, Inger Marie Holte hilste fra idrettspresident Tove Paule og ønsket lykke til 
med tingforhandlingene.  
 
 
Sak 2 Godkjenning av de fremmøtte representanter 
Det var 110 fremmøtte representanter. 2/3 dels flertall ved 74 stemmer, alminnelig 
flertall ved 56 stemmer. 
 
#7 Leif Smaaland, leder i Vestfold Gymnastikk og Turnkrets: 
Forslag:  
”Ber forbundsstyret om å kontakte NIF og informere sine org.ledd (idrettskretsene) om 
kjønnsfordeling. På dette ting opplevde vi stor ulikhet i idrettskretsenes behandling av 
dispensasjon. Noen sier nulltoleranse, mens andre vurderer på eget grunnlag.” 
 
# 133 Kjell Lars Andreassen, Norges Turnveteraner: 
Fikk vi også generell talerett?  
 
Forslag:  
”I §11 avsnitt 7 står det: Videre møter uten stemmerett, men med tale –og forslagsrett i 
de saker som ligger innenfor utvalgets/komiteens arbeidsområde:…  Foreslår at de 
nevnte fra a-g blir gitt generell talerett” 
 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Tale og forslagsrett i saker som ligger innenfor deres område, i henhold til lovens 
paragraf 11.  
 
Det ble stemt, og forslaget til # 133 falt mot 0 stemmer. 
 
Vedtak: De fremmøtte representanter ble enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 3 a) Godkjenning av innkalling 
# 133 Kjell Lars Andreassen, Norges Turnveteraner: 
Innkalling til Tinget skal sendes 4 mnd før. Norges Kvinnlige Gymnastikk Veteraner og 
Norges Gymnastikkveteraner har ikke mottatt dette. 
 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Innkallingen er annonsert i Gym & turn 6 2007 som kom ut mer enn 4 mnd før tinget.  
 
Vedtak: Innkallingen ble enstemmig godkjent 
 
 
Sak 3 b) Godkjenning av sakslisten 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Forbundsstyret foreslår å flytte sak nr. 9 til etter sak 7 B nr 2 
 
Vedtak: Sakslisten ble enstemmig godkjent med forbundsstyrets forslag. 
 
 
Sak 3 c) Godkjenning av forretningsorden 
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# Stig Nilssen, president: 
Henvisning til en feil lovparagraf (paragraf 8) i sakspapirene. Det skal være paragraf 10 
sjette avsnitt som er riktig. 
 
Vedtak: Forretningsorden ble enstemmig godkjent som foreslått 
 
 
Sak 4 a) Valg av dirigenter 
Forbundsstyret foreslo Brit Øiesvold fra fondsstyret og Stig Rønne fra Trondhjems 
Turnforening som dirigenter. 
 
Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 4 b) Valg av sekretærer 
Forbundsstyret foreslo Torkell S. Seppola og Marianne N. Eikeland fra administrasjonen.   
 
Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 4 c) Valg av 2 representanter til å underskrive protokollen 
Forbundsstyret foreslår Hege Caspersen, kretsleder Telemark G&T krets, og Anne-Ma 
Foshaug fra Sandefjord Turn og Idrettsforening. 
 
Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 4 d) Valg av minst 2 personer til redaksjonskomité 
Forbundsstyret foreslår Jorunn Johanson, kretsleder Rogaland, Heidi Holm, kretsleder 
Oslo & Akershus, og Terje Heen fra Fredrikstad Turnforening.  
 
Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 4 e) Valg av minst 2 representanter til reiseutgiftsfordelings komite 
Forbundsstyret foreslo Arild Norderud og Julie Hansson fra administrasjoen. 
 
Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 4 f) Valg av minst 3 representanter til tellekorps 
Forbundsstyret foreslår Anniken Thinn fra lovkomiteen, Birgit Vallestrand, leder i teknisk 
komité turn kvinner, Morten Holm, leder teknisk komité troppsgymnastikk og Heidi Marie 
Taksdal fra gymnastikkomiteen.  
 
Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt 
 
 
SAK 5  Behandle årsberetninger for 2006 og 2007 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Presenterte forbundsstyrets beretning med bilder og film. 
 
Styrets beretning 2006 - 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning turn kvinner 2006 og 2007 
Ingen kommentarer.  
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Beretning turn menn 2006 og 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning rytmisk gymnastikk 2006 og 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning troppsgymnastikk 2006 og 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning sportsdrill 2006 og 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning gymnastikkhjul 2006 og 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning stevne og oppvisning 2006 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning barn og ungdom 2006 
# 72 Anne Mari Steinsland, Oslo Turnforening: 
Det står ikke hvilken forening komitemedlemmene kommer fra. Det bør stå hvilken 
tilknytning alle har. 
 
Beretning TURBO God Trening 2006 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning gymnastikk 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning utdanning 2006 – 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning utstyr og anlegg 2006 – 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Beretning Norges Kvinnelige Gymnastikkveteraner (NKGV) 2006 – 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Rapport Norges Turnveteraner 2006 – 2007 
Ingen kommentarer.  
 
Årsrapport 2006 – 2007 UEG Teknisk komité turn menn 
Ingen kommentarer.  
 
En rettelse i oversikten over norgesmestre s. 131. Det skal stå Espen Jansen, Njård 
Turnforening (ikke Oslo Turn). 
 
Vedtak: Årsberetningen ble enstemmig vedtatt. 
 
 
SAK 6  Behandle styrets økonomiske beretninger og reviderte regnskaper 
 
2006 Resultatregnskap, balanse, noter, revisors beretninger 
Ingen kommentarer 
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2007 Resultatregnskap, balanse, noter, revisors beretninger 
Ingen kommentarer 
 
Fondsregnskap NKGV 2006 og 2007 
Ingen kommentarer 
 
Kontrollkomiteens beretning 2006 og 2007 
Ingen kommentarer 
 
Vedtak: Styrets økonomiske beretninger og reviderte regnskaper for 2006 og 
2007 ble enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 7 a) Innkomne lovforslag 
 
# 2 Veslemøy Viervoll presiserte forbundsstyrets forslag: 
 
På NIF sitt ting i 2007 ble en rekke lover endret. Etter tinget har styret i NIF også endret 
basislovnormene for alle organisasjonsledd. I vårt forslag til endringer har vi fulgt den 
nye lovnormen slik NIF har bestemt. Vi gjør oppmerksom på at NGTF har anledning til å 
gjøre basislovnormen vår strengere, men kan ikke gjøre den lempligere slik at vi går på 
akkord med intensjonen i lovnormen.  
 
Lovforslag 1 fra styret 
En tilføyelse i § 10, tredje ledd. § 10, tredje ledd blir da slik: 
”Forslag som skal behandles på tinget må være sendt til styret senest 3 måneder før 
tinget. Fullstendig sakliste og andre nødvendige saksdokumenter med forslag må være 
sendt ut eller tilgjengeliggjort senest 1 måned før tinget.” 
Begrunnelse: 
I tråd med at stadig flere har tilgang på internett og e-post, så ønsker forbundsstyret å 
legge til rette for at man ved senere anledninger kan benytte seg av tilgjengeliggjøring 
av dokumentene på internett. Dette er i tråd med den lovendring som ble foretatt i NIFs 
lov på idrettstinget i 2007 i forhold til framtidige idrettsting. 
 
Lovforslag 2 fra styret 
Endringer i § 2 Organisasjon og § 16 NGTFs styre, punkt c. 
”§ 2 andre ledd endres Nordens Gymnastikkforbund (NGF) til Nordisk Gymnastikk (NG). 
Denne endringen får også innvirkning i § 16, punkt c hvor samme endring foretas.” 
Begrunnelse: 
Nordens Gymnastikkforbund (NGF) ble oppløst på det nordiske tinget i 2006. 
Samarbeidet mellom de nordiske gymnastikkforbundene videreføres innen en 
avtalebasert form, og samarbeidet benevnes Nordisk Gymnastikk (NG). 
 
 
Lovforslag 3 fra styret 
”NGTFs lov revideres i henhold til ny lovnorm for særforbund, vedtatt av Idrettsstyret 
28.11.07.  
Dette får innvirkning på følgende §§ i NGTFs lov.  
§ 7 Kjønnsfordeling 

 Paragrafen er ny i lovnorm for særforbund. Den har tidligere bare stått i NIFs lov 
§ 2-4 og slik sett hatt samme betydning tidligere også. 

§ 10 Nest siste og siste ledd. Dette er tidligere § 10 i gammel lov som nå er lagt inn i 
tidligere § 9 i gammel lov.  

§ 13 Nest siste og siste ledd.  
§ 14   Fjerde ledd henviser til NIFs lov §§ 2-4 og 2-5. Dette er også lovparagrafer som 

har vært gjeldende for NGTF tidligere gjennom at de står i NIFs lov. 
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§ 15 Siste ledd, siste setning.” 
Begrunnelse: 
Lovnormen for særforbund angir det minimum som skal være med i vår lovtekst. NGTFs 
lov må derfor revideres i tråd med dette, noe som er gjort gjennom de foreslåtte 
endringer. 
 
Lovkomiteens uttalelse: 
Forbundsstyret foreslår å endre Norges Gymnastikk- og Turnforbunds lover iht. Lovnorm 
for særforbund som ble vedtatt på Idrettstinget i 2007 og senere i Idrettstyret januar 
2008. 
 
Endringen er forelagt lovkomiteen som uttaler at endringene er helt i samsvar med 
lovmalen og avviker kun i § 10 3. avsnitt, hvor det er tilføyd at saksdokumentene med 
forslag må være sendt ut eller tilgjengeliggjort senest 1 måned før tinget. Den samme 
tilføyelsen er gjort i NIF’s lov § 3.3 og er mer i samsvar med dagens praksis med 
mulighet til å legge dokumenter ut på nettet. 
 
Endringene i § 2 og § 16, punkt c er kun en korrigering av teksten i henhold til ny 
betegnelse på organisasjonen. 
 
Oslo, 12.03.2008 , Anniken Mellegaard Thinn 
 
 
# 16 Jorunn Johanson, kretsleder Rogaland: 
Vi ønsker at det skal stå og tilgjengeliggjort istedenfor eller tilgjengeliggjort. 
Forslag:  
”Fullstendig saksliste…. ….må være sendt ut og tilgjengeliggjort senest 1…” 
 
# 2 Veslemøy Viervoll, visepresident: 
Forbundsstyret ønsker å beholde teksten slik de har foreslått.  
 
# 20 Jørn Nordeng, kretsleder Troms:  
Vi ser positivt på at det legges på nett, men vi er redd for at mange kommer uten papirer 
på tinget hvis sakspapirene ikke sendes i papirutgave. 
 
# 31 Berit Sollie, Bjart Gymnastikk og Turnforening: 
Verden går fremover. De som møter på tinget må få papirene i papirform. Men for øvrig 
kan den legges på nett så lenge vi får en e-post med beskjed om at papirene ligger på 
nett. 
 
#121 Britt Mellegård, Trondhjems Turnforening: 
Jeg forstår ikke problemstillingen. Når det står at det skal være ”sendt ut” betyr det 
sendt i posten. Når det står ”tilgjengeliggjort” betyr det lagt på nett. 
 
# 11 Randi Flem Ulvestad, kretsleder Møre og Romsdal: 
”Eller” betyr at man kan velge hvordan det sendes ut. ”Og” betyr at det må sendes, og 
det er viktig at det sendes. 
 
”122 Anniken M. Thinn, leder lovkomiteen: 
Folk må være i stand til å ta ansvar for å ta vare på de papirene som er tilgjengeliggjort. 
NIF Har valgt ordlyden ”eller”, og når det er godt nok for NIF må det være godt nok for 
oss. Jeg legger til grunn at forbundet ivaretar nødvendig historikk. 
 
Avstemming Rogaland GTK sitt forslag om å kutte ut styrets tilføyelse i § 10, tredje ledd. 
Vedtak: 110 stemmeberettigede. 54 stemmer for forslaget fra Rogaland. 
Forslaget falt.   
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# 122 Anniken Thinn, lovkomiteen: 
Vi har nå stemt ned forslaget fra Rogaland. Nå skal vi stemme for eller i mot styrets 
forslag. Alternativet er å beholde dagens lovtekst. 
 
Avstemming over styrets forslag om tilføyelse i § 10, tredje ledd. 
Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble vedtatt med 76 stemmer. 
 
Avstemming over styrets forslag om endringer i § 2 og § 16, punkt c. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
 
# 86 Lisbeth Coste, Ski IL Turn: 
Vi i Ski IL turn fikk først avslag på søknad om dispensasjon fra kjønnsfordelingen, men vi 
prøvde igjen med bedre begrunnelse og fikk godkjent. Vi synes at det er bedre å med to 
engasjerte personer enn å måtte velge en ekstra bare på grunn av kjønnskvoteringen. 
Kan Forbundsstyret be NIF om en utdypning av hva ”særlige forhold er”? 
 
# 22 Randi Flem Ulvestad, kretsleder Møre og Romsdal: 
Kjønnsfordeling er ønskelig. Vi i Møre & Romsdal har store problemer med menn… Vi 
sliter med å få dem inn i styrer og utvalg. Vi har trodd at det var godt nok at et vara er 
en mann. Det er altså ikke lov og det betyr at vi hele tiden bryter loven. Det er ikke ok. 
Kan det være mulig å be om dispensasjon? Stiller oss bak kommentaren fra forrige taler. 
 
# 2 Veslemøy Viervoll, visepresident: 
For å få endret dette må vi gå tjenestevei om NIF. Idrettsstyret har delegert ansvaret for 
praktisk håndtering til idrettskretsen, og da blir det mange ulike personer som skal 
håndtere dette. Vi kan ikke endre på basislovnormen, den vedtas på idrettstinget. 
 
# 24 Hanne Almås, Arbeidernes Turn og Idrettsforening: 
Problemstilling vedrørende lønnede trenere vs tillitsvalgte. Skal vi ha våre mannlige 
trenere i salen eller som tillitsvalgte? 
 
# 31 Berit Sollie, Bjart Gymnastikk og Turnforening: 
Vi må være positive. Det er mulig å få flere menn inn, ikke gi opp! 
 
Avstemming over styrets forslag om å endre NGTFs lov.  
Vedtak:  
§ 7 Enstemmig vedtatt.  
§ 10 Enstemmig vedtatt.  
§ 13 Enstemmig vedtatt.  
§ 14 Enstemmig vedtatt.  
§ 15 Enstemmig vedtatt. 
 

 
Sak 7 b)  Innkomne forslag 
 
Forslag 1)  
Buskerud Gymnastikk- og Turnkrets foreslår:  
Buskerud Gymnastikk- og Turnkrets foreslår at Landsfinalen/ Områdefinalen opphører i 
sin nåværende form. Disse konkurransene bør stilles likeverdig med alle andre nasjonale 
konkurranser i våre grener.   
 
Begrunnelse: 
Landsfinalen/ Områdefinalene har i dag en stor særstilling når det gjelder våre nasjonale 
konkurranser. Både økonomisk og ikke minst arrangementsteknisk. De binder opp 
økonomi fra kretsene, og også de lag / områder som må ta på seg et slikt arrangement. 
Arbeidsmengden som våre kretsansatte får med bestilling, koordinering og etterarbeid 
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med regninger fra ulike hold. Vi vil derfor at konkurransene avikles, og man erstatter de 
med en eller flere nasjonale konkurranser hvor lagene melder på gymnaster, gjør den 
administrative biten og er økonomisk ansvarlig.  
 
Forbundsstyrets innstilling: 
Forbundsstyret støtter ikke forslaget.  
 
Begrunnelse: 
Landsfinalen anses av de tekniske komiteene å være en viktig konkurranse for både turn 
kvinner og turn menn. Det er enighet både i komiteene og i styret om at det fortsatt må 
være en konkurranse med et slikt konkurranseformat på landsnivå. Forbundsstyret 
mener at det er viktig at de beste også kan være med, og at det er likt system for 
deltagelse både innen turn kvinner og turn menn. 
 
Det er uforholdsmessig mye etterarbeid i forhold til økonomien i opplegget, både på krets 
og forbundsplan, samt at den økonomiske modellen som har vært brukt de siste årene 
ikke fungerer helt godt. 
 
Forbundsstyret mener at det må gjøres en endring i dette allerede fra 2008, og fremmer 
derfor følgende forslag til tinget 2008. 
 
Forslag fra forbundsstyret: 
Landsfinalen som konkurranseform videreføres.  
Det skal fortsatt konkurreres både individuelt og med områdelag.  
 
Kvalifiseringen foretas innen områdene, men ledige plasser i landsfinalen fylles opp ut i 
fra sammenlagt resultatene i Norgescup i turn kvinner og turn menn. De utøverne som 
får delta på bakgrunn av sine plasseringer i Norgescupen, og dermed ikke er med på et 
områdelag, kan bare konkurrere individuelt. 
 
Arrangementet lyses ut på lik linje med Norgesmesterskap. Dagens ordning med at det 
skal gjennomføres i de ulike områdene i tråd med en rulleringsplan avskaffes fra og med 
2009.  
 
Forbundsstyret viderefører sine tilskudd til konkurransen med totalt kr. 40.000,-. Støtten 
til arrangøren økes med kr. 10.000,- til kr. 30.000,-. Forbundet yter i tillegg kr. 5.000,- 
til den beste kvinnelige og mannlige utøveren individuelt.  
 
Endringene iverksettes fra og med 2008.  
 
 
# 7 Leif Smaaland, Buskerud Gymnastikk- og Turnkrets:  
Bakgrunnen for forslaget er at vi ønsker å sette fingeren på forskjellsbehandlingen i 
forbundet. For det andre blir det stor ressursbruk. Vi ønsker ikke å motarbeide satsingen, 
men turn er nå mye mer enn kun apparatturn som den gang landsfinalen ble innført. Vi 
er glade for forslaget som forbundsstyret kom med som motforslag, men fjerde avsnitt 
ønskes fjernet der det skal gis 40 000,- i tilskudd. Det er ingen andre grener som får et 
slikt tilskudd. 
 
# 103 Børge Johansen, Tromsø Turnforening:  
Skulle ønske at tilskuddet står. Det er viktig når det arrangeres konkurranser andre 
steder enn i Oslo. Et tilskudd vil stimulere konkurranser i distriktene. 
 
# 1 Stig Nilssen, president:  
Vil understreke innlegget fra #103. Det finnes stimuleringsmidler også i andre grener så 
styret ønsker å opprettholde forslaget 
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# 124 Birgit Vallestrand, Teknisk Komite Turn Kvinner:  
Det er viktig å opprettholde landsfinalen fordi det er en viktig konkurranse. Landsfinalen 
arrangeres i nasjonale klasser og er viktig for å understøtte rekruttarbeidet som også 
RUT er en del av. Det bør derfor være et økonomisk tilskudd til landsfinalen. 
 
# 11 Randi Flem Ulvestad, Møre og Romsdal Gymnastikk- og Turnkrets:  
Må tenke på det som presidenten fremholder som positivt. At vi har 7 konkurransegrener 
og de andre grenene trenger også stimulering. Vi ønsker derfor at punkt 4 blir slettet 
som foreslått. Vi håper samtidig at forbundet vil bidra med støtte til andre grener også. 
Landsfinalen betyr mye for mange og vi er ikke i mot den, men vi må tenke på at vi har 
flere i vår turnfamilie som trenger økonomi for det de gjør. 
 
# 3 Morten Bråten, forbundsstyret:  
Å stimulere til aktivitet er noe av det viktigste vi forsøker på. Forslaget fra forbundsstyret 
gjør nettopp dette. Vi må heller prøve å se hva vi skal gjøre med de andre grenene for å 
hjelpe dem. Den historiske betydningen av landsfinalen er viktig. 
 
# 16 Jorun Johanson, Rogaland Gymnastikk- og Turnkrets:  
Vi har vedtatt at vi skal satse på turn menn, og så derfor synes vi det er rart at vi 
diskuterer denne saken. Vi støtter forbundets forslag. 
 
# 1 Nilsen, president:  
Jeg presiserer at det var en feil på utsendingen av sakspapirene.  
 
# 7 Leif Smaaland, Buskerud Gymnastikk- og Turnkrets:  
Det er langt unna sannheten å si at vi vil ta fra noen et tilskudd. Hvis vi skal få et 
tilvarende tilskudd i de andre grenene vil det være vanskelig. Vi må være framtidsrettet 
og i dag ser turnnorge annerledes ut enn den gang landsfinalen ble innført. 
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær:  
Vi bør få noen tall på bordet for å ha historien med oss. I forhold til hva forbundet bruker 
penger på så er det i budsjett 2008 avsatt 60 000,- i troppsgymnastikk, 30 000,- til 
pengepremier i mxdc cup, TK har fått 30 000,- i Milano cup, gymhjul og sportsdrill har 
ikke slike cup systemer i dag men det har ikke vært noen motforestillinger mot å innføre 
slike tilskudd.  
 
# 15 Heidi Holm, Oslo og Akershus Gymnastikk- og Turnkrets:  
Blir det reisestøtte i tillegg? 
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær:  
Nei 
 
# 47 Torild Hals, Hokksund Turnforening:  
En kommentar til pkt 3. Hvis forslaget går gjennom får dette preg av en norges cup. Det 
bærer preg av et lappeteppe. Når nå 11-12 åringer har lov til å delta i landskonkurranser 
bør det ikke lages systemer som er demotiverende. 
 
# 92 Jørgen Skar, Stavanger Turnforening:  
Det er gledelig at Buskeruds forslag er trukket, men det som står igjen er at kretsene 
tidligere har støttet opp med tilskudd og det er noe av det eneste som står igjen av 
kretsers støtte så vi foreslår at forslaget om at lagene må dekke utgiftene for egne 
utøvre fjernes. 
 
# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Det stemmes over Buskeruds forslag med at punkt 4 strykes? 
 
Vedtak: Forslaget falt. 
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# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Det stemmes over neste forslag fra Stavanger TF som foreslår at siste setning om at 
utøveres lag er ansvarlige for kostnadene for egne utøvere strykes. 
 
Vedtak: Forslaget falt mot 37 stemmer. 
 
# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Vi stemmer over forbundsstyrets forslag. 
 
Vedtak: Vedtatt mot 17 stemmer. 
 
 
Forslag 2)  
Forbundsstyret foreslår: Meldingsbladet Gym og Turn nedlegges 
Meldingsbladet Gym og Turn legges ned fra og med 01.07.08.  
 
Begrunnelse: 
Opplaget er totalt på ca. 4.000. Det er kun i underkant av 300 privatabonnementer. 
Øvrige abonnementer er knyttet til trenerlisens og lagsabonnement. Dagens utvikling 
innen trykte medier kontra internett, tilsier også at vi heller bør benytte oss av den 
ressursen som nettsidene er, både i informasjonsøyemed og markedsøyemed. En økt 
bruk av hjemmesidene vil også gjøre de mer interessante som annonseplass, både for 
samarbeidspartnerne og eventuelle andre annonsører. 
 
Økonomien knyttet til selve produksjonen og utsendingen viser at inntektene fra 
annonsesalg og abonnement er like store som utgiftene knyttet til trykking og utsending. 
I tillegg er det noen inntekter knyttet til at annonser fra samarbeidspartnere inngår som 
en del av sponsorinntektene.  
 
De siste årene har bladet blitt produsert ved forbundskontoret, og det utgjør anslagsvis 
minst en 25 % stilling. Det er vanskelig å anslå dette nøyaktig, da innsamling av stoff, 
oppfølging av arrangører og annonsører osv. gjerne pågår hele tiden, også i de ukene 
hvor det ikke er spesifikt arbeid med produksjonen av bladet.  
 
Bladet har også vært produsert på andre måter tidligere, bl.a. gjennom at 
administrasjonen samlet stoffet, og så brukte man et firma til alt grafisk arbeid og 
trykking. Det ble i den perioden også brukt en vesentlig tidsressurs for å samle og 
organisere dette stoffet, i tillegg til at man hadde kostnader forbundet med det grafiske 
arbeidet. 
 
Bekjentgjøringer og annonser for konkurranser og lignende må gjøres lett tilgjengelig på 
nettsidene dersom bladet opphører. Frigjorte ressurser i administrasjonen er tenkt 
benyttet til oppgaver som er i tråd med de prioriterte områdene som vedtas gjennom 
langtidsplanen. 
 
I overgangsfasen som vil vare ut 2008 produseres det en ekstra utgave av trenerposten.  
Lagene får trenerposten i 3 eksemplarer som kompensasjon for bortfall av bladet siste 
halvår.  
 
I forhold til at bladet Gym og turn også er en del av det man får ved å ha trenerlisens, 
ønsker vi at vi fra og med 2009 gir alle trenere med lisens 4 trenerpostutgaver pr. år.  
Privatabonnenter som allerede har betalt for 2008 får refundert halvparten av det de har 
betalt.  
 
# 5 Hilde Thorstensen Rosvold, styremedlem: 
Presiserte sakens fakta. 
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# 20 Jørn Nordeng, Troms Gymnastikk- og Turnkrets:  
Det er trist hvis vi legger ned bladet. Fint med informasjon på nettet, men det er greit å 
ha et blad. Det er viktig for en organisasjon. 
 
# 56 Thor Olsen, Kristiansands Turnforening:  
Vi skal være inkluderende. Hvis det er en eller to som ikke har tilgang på internett så er 
vi ekskluderende. Vi stemmer ned forslaget. 
 
# 59 Trude Riple, Laksevåg Turn og Iddrettslag:  
Synd om bladet forsvinner, men vi skjønner det godt hvis det forsvinner. Det skal 
trykkes fire nummer av trenerposten og lagene må få kopi av trenerposten.  
 
# 24 Hanne Almås, Arbeidernes Turn og Idrettsforening:  
Hvem er det vi satser på? Er vi moden for å legge ned bladet? Jeg er enig med # 20. Det 
er nyttig å kunne finne det man trenger fort. Dette er lettere med et blad.  
 
#16 Jorunn Johanson, Rogaland Gymnastikk- og Turnkrets:  
Jeg spør om vi er klare for å kutte ut bladet? Det er mange som gleder seg til det 
kommer. Det leveres til venner og kjente og det er en fin markedsføring. Det kan ikke 
gjøres med en pc. Vi kan bli flinkere til å sende inn stoff og der har vi alle en jobb å gjøre 
slik at vi ikke mister bladet. 
 
# 7 Leif Smaaland, Buskerud Gymnastikk- og Turnkrets:  
Gym & Turn har en lang tradisjon. Det ligger mer i bladet enn ren informasjon. Det er et 
motivasjonsblad og en god motvekt til mange blad fra andre særforbund. Kanskje 
kommer vi dit at det ikke er nødvendig med papirblad, men vi er ikke der enda. 
 
# 86 Lisbeth Coste, Ski IL Turn:  
Tiden går videre og vi kan ikke opprettholde et blad bare for å tilfredsstille historien. 
Bladet er fint, men det ligger veldig mye mer på nettet og vi må oppdra folk til å hente 
informasjonen der. Vi bør støtte styrets forslag. Vi må imidlertid sikre at informasjonen 
på nettet bevares. 
 
# 121 Britt Mellegaard, valgkomiteen:  
Mange synes synd på eldre som ikke har internett. Det er mulig, men vi har 85 000 
medlemmer og bladet har et opplag på 4000 hvor 300 er private abonnenter. Det er stort 
sett et blad for menigheten og det har ikke stor interesse for andre. Forbundet bør jobbe 
videre med hjemmesiden. 
 
# 24 Hanne Almås, Arbeidernes Turn og Idrettsforening:  
Unger sier at jeg ikke skal sende mail til dem, men sms, for de leser ikke mailen. 
 
# 83 Frank Karlstrøm, Sandnes Trampolineklubb: 
Vi har vært med i forbundet i 3 år. Vi synes det er viktig at informasjonen kommer 
direkte til oss. Hjemmesiden er i dag altfor dårlig til å ta over for Gym & Turn. 
 
# 135 Inger Marie Holte, gjest:  
Vi må gjøre noe feil i bladet når vi ikke får mer enn 300 abonnenter! Det er flott å få 
bladet i posten og det bør vi fortsette med. 
 
# 5 Hilde Thorstensen Rosvold, styremedlem:  
Leser du Gym & Turn fra perm til perm? 77% av medlemmene i NGTF er 25 år eller 
yngre. Hva ville de sagt om Gym & Turn? Jeg sender en link hvis jeg vil at noen skal se 
noe. Lagene skal få trenerposten. Vi må lage produktkataloger som vi kan ta med oss, 
men dette er noe annet enn Gym & Turn. 
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# 103 Børge Johansen, Tromsø Turnforening:  
Jeg har foreldre som leser Gym & Turn og synes det er flott. Vi bruker altfor mye tid på 
nettet allerede. Det er synd om bladet forsvinner. 
 
# 133 Kjell Lars Andreassen, Norges Turnveteraner:  
Jeg abonnerer på bladet og savnet det da jeg ble tatt ut fra abonnementslisten for en tid 
siden. Vet vi om det er andre forbund som har kommet til samme konklusjon og som har 
erfaringer? 
 
# 124 Birgit Vallestrand, Teknisk Komite Turn Kvinner:  
La oss finne en løsning i stedet for å snakke om hvor trist det er at bladet kanskje 
forsvinner. Jeg er en av dem som ikke er flink nok til å skrive stoff til bladet og det må vi 
kanskje gjøre noe med. Kanskje vi skal gi ut et halvårig magasin mens vi venter på 
forbedringer av hjemmesiden?  
 
# 57 Liv Lia Pedersen, Kristiansunds Turnforening:  
Unge instruktører leser bladet og tar det med seg hjem. 
 
# 11 Randi Flem Ulvestad, Møre og Romsdal Gymnastikk- og Turnkrets:  
Vil støtte Riple om et eller annet skriftlig blad fra forbundet. Skal gjerne betale 10 
abonnementer for bladet hvis det kan hjelpe. Ikke ta bladet fra oss! Dessuten, hva gjør 
vi med forbundets lov der det står at styret skal bestemme abonnementsavgift på Gym & 
Turn? 
 
# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Det stemmes på styrets forslag. 
 
Vedtak: Forslaget falt. 
 
 
Forslag 3)  
Forbundsstyret foreslår: Opprettelse av utøverfond 
Det opprettes en utøverfond med følgende statutter. 
 
STATUTTER FOR NORGES GYMNASTIKK- OG TURNFORBUNDS UTØVERFOND 
§ 1  Norges Gymnastikk- og Turnforbunds utøverfond er opprettet på  Forbundstinget 
2008 i Kristiansand. 
§ 2  Grunnlag 
Fondet er grunnlagt ved overføringer fra Norges Gymnastikk- og Turnforbunds fond og 
Norges Gymnastikk- og Turnforbunds jubileumsfond. 
§ 3 Kapitalen 
Fondets kapital kan økes på følgende måter: 
- vedtak om overføring fra forbundets eventuelle driftsoverskudd 
- overskytende midler fra konkurranselisensen når ordinær driftsdel og midler til 
dommerhonorering er fratrukket.  
- opptjente rentemidler 
§ 4 Fondets styre 
Fondsstyret velges av Forbundstinget og har samme funksjonstid som Forbundsstyret.  
Styret har 3 - tre - medlemmer hvorav 1 - ett - skal være en representant fra 
Kontrollkomiteen.  Sammen med styremedlemmene velges 3 - tre - varamedlemmer. 
§ 5 Plassering av midler 
Fondsstyret skal fatte vedtak om fondets midler med sikte på avkastning.  Ved slik 
plassering skal det legges avgjørende vekt på at sikkerheten er størst mulig. 
§ 6  Tilskudd, stipend 
Ved enstemmig vedtak kan Fondsstyret etter innstilling fra Forbundsstyret gi tilskudd / 
stipend til følgende: 
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- gymnaster innen våre konkurransegrener til dekning av utgifter i forbindelse med 
trening, deltagelser og treningssamlinger. 
- tilskudd til oppvisningstropper til dekning av utgifter i forbindelse med deltagelser 
internasjonalt. 
Det kan gis tilskudd til samme utøver/gruppe flere ganger. 
§ 7  Fondets størrelse 
Fondets inntjeningsmuligheter avgjør nivået for årlig utdeling fra fondet.  
§ 8 Regnskapet 
Forbundskontoret fører fondets regnskap som legges fram for Forbundstinget sammen 
med Forbundets øvrige regnskaper.  Under revisjon av fondets regnskap fratrer 
representanten for Kontrollkomiteen som medlem av Fondsstyret. 
§ 9 Endringer 
Endringer av disse statuttene skal skje ved vedtak på et ordinært innkalt Forbundsting 
med alminnelig flertall. 
§ 10 Ikrafttreden 
Disse statutter trer i kraft den dagen Forbundstinget har vedtatt dem. 
 
Begrunnelse: 
NGTFs satsning på turn menn finansieres innenfor vedtatt budsjett. Dette har medført at 
andre konkurransegrener ikke har fått tilsvarende økning i sine budsjetter, og dermed 
mindre muligheter til å støtte opp om sine talenter. De øvrige konkurransegrenene har 
fulgt lojalt opp de vedtak som har blitt gjort i forhold til dette området, og de har forholdt 
seg svært ryddig og lojalt til budsjettene som de er tildelt. 
 
På forbundstinget i 2006 ble det reist spørsmål om forbundet kunne klare å bidra til 
talenter også i andre grener, og i den situasjonen forbundet da var, kunne man ikke 
sette av penger eller ressurser til dette.  
 
I de to årene som har gått siden forrige forbundsting, har det fortsatt ikke vært noen 
bevegelse på de to aktuelle fondene, og det har også blitt innført en ordning med 
spillemidler til utstyr som finansieres med midler fra Kirke- og kulturdepartementet. 
Forbundsstyret mener derfor at det nå bør være mulig å vedta nye statutter for disse 
fondsmidlene slik at det kan brukes til å støtte utøvere / grupper av utøvere i deres 
trenings-, oppvisnings- og konkurranseaktivitet. 
 
I henhold til statuttene er det forbundstinget som beslutter nye statutter for NGTFs fond, 
og kretsledere med forbundsstyret når det gjelder kretsenes jubileumsfond. Det vil være 
mulig å organisere et møte i forbindelse med forbundstinget for å kunne fatte et slikt 
vedtak. 
 
Forbundsstyret ønsker å ha en åpen tilnærming til utdelingen av midler fra fondet, da en 
utdeling kun av avkastningen ikke vil utgjøre en vesentlig forskjell for de utøvere som 
blir tilgodesett. De siste årene har man sett at det i enkelte år blir et overskudd som da 
kunne brukes til å fylle opp igjen fondets kapital. Forbundsstyret ser også finansieringen 
av fondet som en del av den foreslåtte økningen i konkurranselisensen, men kun på en 
slik måte at overskytende midler fra konkurranselisensen kan være ett av flere mulige 
bidrag for å opprettholde kapitalen i fondet.  
 
Endringen av fondsstatuttene bør gjøres uavhengig av de vedtak som fattes i forbindelse 
med konkurranselisensen, all den tid det vil være mulig å finansiere oppbygningen av 
fondet også på andre, men da mer uforutsigbare måter. 
 
# 118 Ragnhild Mauseth, varamedlem styret:  
Presiserte innholdet og begrunnelsen for forslaget. 
 
# 127 Morten Holm, Teknisk Komite Troppsgymnastikk:  
Gjelder paragraf 6 for tropper også? 
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# 1 Stig Nilssen, president:  
Det gjelder også troppsgymnastikk og RG. 
 
# 20 Jørn Nordeng, Troms Gymnastikk- og Turnkrets:  
Vi ønsker et tillegg: Paragraf 6 første strekpunkt endres til ”…gymnaster og trenere”.  
 
# 124 Birgit Vallestrand, Teknisk Komite Turn Kvinner:  
Det er viktig å få med trenerne også. 
 
# 38 Vivi Ann Evensen, Fredrikstad Turnforening:  
Hvorfor skal det være forskjell på konkurranse og oppvisning? 
 
# 25 Kjell Harald Kvande, Arbeidernes Turn og Idrettsforening:  
Begrunnelsen i forslaget henger ikke helt sammen. Foreslår en endring i første linje der 
det bør gjøres et vedtak på overskytende midler i konkurranselisensen. 
 
# 121 Britt Mellegaard, valgkomiteen:  
Overføring av forbundets driftsoverskudd bestemmes av forbundsstyret. Det er kretsenes 
jubileumsfond som er den riktige benevnelsen. 
 
# 118 Ragnhild Mauseth, varamedlem styret:  
Fondet er ment for utøverne. I dag står det ca en halv million der, og vi ønsker ikke at 
fondet skal omfavne for mange for da blir det lite på hver. Vi må finne andre måter å 
stimulere trenere. Vi ønsker at tropper skal reise ut på stevner i utlandet og det er 
begrunnelsen for kravet om internasjonal representasjon. 
 
# 16 Jorunn Johanson, Rogaland Gymnastikk- og Turnkrets:  
Det bør stå at trenerne også skal kunne tildeles penger fra dette fondet. For å få dyktige 
utøvere trengs det dyktige trenere. Vi må være forsiktige slik at vi ikke blir urettferdige 
når det stilles krav om kun støtte til utenlandske deltakelser for oppvisning. 
 
# 124 Birgit Vallestrand, Teknisk Komite Turn Kvinner:  
Foreslår krav om internasjonale deltakelser både for konkurranse og oppvisning. 
 
# 81 Frank Johansen, Sandefjord Turn og Idrettsforening:  
Vi må debattere om vi skal endre fondet før vi debatterer innholdet i endringen. 
 
 
# 121 Britt Mellegaard, valgkomiteen:  
Kretsenes jubileumsfond har vært øremerket til trenere og det har ikke vært søkere i 
denne perioden, så interessen virker ikke stor.  
 
# 124 Øistein Leren, generalsekretær:  
Det har kommet en søker i år. 
 
#134 Birgit Vallestrand, Teknisk Komite Turn Kvinner:  
Grunnen til få søkere kan være at de ikke vet om muligheten? 
 
# 31 Berit Sollie, Bjart Gymnastikk- og Turnforening:  
Det viktigste er at forbundet dekker utøvere på nasjonalt og internasjonalt nivå, så får 
kretsene ta sitt nivå. 
 
# 118 Ragnhild Mauseth, varamedlem styret:  
Det kan være noen ”coming stars” i søkergruppa og vi ønsker å gi muligheten til alle. 
 
# 128 Elisabeth Slotsvik Kleive, Teknisk Komite Sportsdrill:  
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Jeg har trent utøvere i VM og det er kun en gang vi har fått dekket kostnader til disse 
utøverne, så ideen er fantastisk. 
 
# 122 Anniken Thinn, lovkomiteen:  
Vi bør først bestemme om vi skal slå sammen fondene og deretter vedta hvordan det 
skal skje. 
 
# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Det stemmes om fondene skal slås sammen. 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 
# 74 Anne Kjerstin Jacobsen, Pors Turngruppe:  
Vi bør stemme over en og en paragraf i dette forslaget. 
 
# 25 Kjell Harald Kvande, Arbeidernes Turn og Idrettsforening:  
Jeg trekker forslaget hvis redaksjonskomiteen ser på utgiftene i punkt 3. 
 
# 39 Terje Heen, Fredrikstad Turnforening:  
Jeg vil presisere redaksjonskomiteens forslag. 
Forbundsstyret foreslår at det opprettes et trener og utøverfond med følgende statutter: 
§ 1   
Norges Gymnastikk- og Turnforbunds utøverfond er opprettet på Forbundstinget 2008 i 
Kristiansand. 
§ 2  Grunnlag 
Fondet er grunnlagt ved overføringer fra Norges Gymnastikk- og Turnforbunds fond og 
Kretsenes jubileumsfond 
§ 3 Kapitalen 
Fondets kapital kan økes på følgende måter: 

- forbundets eventuelle driftoverskudd i h. t tingvedtak. 
- Overskytende midler fra konkurranselisensen når ordinær driftsdel og midler til 

dommerhonorering er fratrukket etter vedtak i forbundsstyret.  
- opptjente rentemidler 
- gaver 

§ 4 Fondets styre 
Fondsstyret velges av Forbundstinget og har samme funksjonstid som Forbundsstyret.  
Styret har 3 - tre - medlemmer hvorav 1 - ett - skal være en representant fra 
Kontrollkomiteen.  Sammen med styremedlemmene velges 3 - tre - varamedlemmer. 
§ 5 Plassering av midler 
Fondsstyret skal fatte vedtak om fondets midler med sikte på avkastning.  Ved slik 
plassering skal det legges avgjørende vekt på at sikkerheten er størst mulig. 
§ 6  Tilskudd, stipend 
Ved enstemmig vedtak kan Fondsstyret etter innstilling fra Forbundsstyret gi tilskudd / 
stipend til følgende: 
-  gymnaster og trenere innen våre konkurransegrener og oppvisningstropper til dekning 
av utgifter i forbindelse med trening, deltagelser og treningssamlinger nasjonalt og 
internasjonalt. 
Det kan gis tilskudd til samme utøver/gruppe flere ganger. 
§ 7  Fondets størrelse 
Fondets inntjeningsmuligheter avgjør nivået for årlig utdeling fra fondet.  
§ 8 Regnskapet 
Forbundskontoret fører fondets regnskap som legges fram for Forbundstinget sammen 
med Forbundets øvrige regnskaper.  Under revisjon av fondets regnskap fratrer 
representanten for Kontrollkomiteen som medlem av Fondsstyret. 
§ 9 Endringer 
Endringer av disse statuttene skal skje ved vedtak på et ordinært innkalt Forbundsting 
med alminnelig flertall. 
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§ 10 Ikrafttreden 
Disse statutter trer i kraft den dagen Forbundstinget har vedtatt dem. 
 
Begrunnelse: 

– NGTFs satsning på turn menn finansieres innenfor vedtatt budsjett.  
– Andre konkurransegrener har ikke fått tilsvarende økning i sine budsjetter, 

og dermed mindre muligheter til å støtte opp om sine talenter.  
– På forbundstinget i 2006 ble det reist spørsmål om forbundet kunne klare å 

bidra til talenter også i andre grener, og i den situasjonen forbundet da 
var, kunne man ikke sette av penger eller ressurser til dette.  

 
# 118 Ragnhild Mauseth, varamedlem styret:  
Forbundsstyret støtter redaksjonskomiteens forslag. 
 
# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Paragraf 1 og 2 er allerede vedtatt. Det stemmes derfor over paragraf 3-5. 
 
Vedtak: Paragrafene 3-5 ble enstemmig vedtatt. 
 
# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Det stemmes over paragraf 6 med kun internasjonal deltakelse. 
 
Vedtak: Forslaget falt mot 12 stemmer. 
 
# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Det stemmes over paragraf 6 med nasjonal og internasjonal deltakelse. 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 
# 149 Stig Rønne, dirigent:  
Det stemmes over paragraf 7-10. 
 
Vedtak: Paragrafene 7-10 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Forslag 4)  
Forbundsstyret foreslår: Regionaliseringsprosessen videreføres i kommende 
tingperiode 

Spesielt pekes på følgende hovedtema: 
- Organisasjonens samordnede økonomi på krets og forbundsplan, herunder dagens   
   økonomiflyt i forbundet totalt, og eventuelle tiltak som kan bedre denne. 
- Organisering av aktivitetene i forhold til administrative regioner 
- Samordning av krets- og forbundskontingenter 
- Ny modell for krets / regionstilskudd  
- Samordning av felles arbeidsoppgaver som vil gi gevinst ved økt effektivitet og 
ressursbesparelse. 
Det skal arbeides for å opprette stillinger i administrative regioner i takt med 
mulighetene i NGTFs budsjett, slik at alle lag og foreninger får tilgang til betalt 
kretskonsulent.  
Det kommende styre får fullmakt til å vurdere endelig fordeling av stillingshjemler ut fra 
vedtatt budsjett. Anbefalt omfang er totalt 9 stillingshjemler. Det legges til grunn at 
ingen av de nåværende ansatte skal sies opp i forbindelse med dette arbeidet. 
 
Begrunnelse: 
Regionaliseringsdiskusjonene har pågått siden lenge før tinget i Kristiansand i 2002. Det 
har vært ulikt tempo på prosessen, og målet om en regionalisering har blitt skjøvet 
framover i tid flere ganger. Det har også vært ulike målsettinger for prosessene. I Soria 
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Moria erklæringen signaliserte regjeringen at de ville arbeide for regionalisering (les: 
sammenslåing) av fylker/fylkesadministrasjoner, og at dette skulle sluttføres innen 
01.01.2010. Dette ga et puff for at også vårt forbund burde realitetsbehandle temaet 
regionalisering. I 2006 ble det nedsatt ei arbeidsgruppe med representanter fra 
forbundsstyret, kretslederne, kretsansatte og administrasjonen på Ullevål. Mandatet for 
arbeidet var:  

Arbeidsgruppa skal ta opp til vurdering sentrale tema og fremme 
forslag til NGTF sin strategi for det videre arbeid fram mot 2010. 
Det forutsettes at temaet bl.a. tas opp til diskusjon på 
kretsledermøtet i februar 2007. 
Innstilling skal leveres til forbundsstyret senest 30.06.07. 

 
Søndag  
# 4 Ole Ivar Folstad, styremedlem.  
Presenterte saken. 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 
 
Sak 8 Tilsette statsautorisert revisor 
 
Forbundsstyret foreslo: 
Firmaet NORAUDIT DA engasjeres som revisor for Norges Gymnastikk- og Turnforbund i 
tingperioden 2008 - 2009. 
Forbundsstyret får fullmakt til å fastsette honorar. 
 
Begrunnelse: 
Forbundsstyret er svært fornøyd med samarbeidet slik det fungerer pr. idag og ser ingen 
grunn til å foreslå endringer så lenge alt fungerer tilfredsstillende for begge parter. 
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær.  
Presenterte saken. 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 9 Fastsette kontingenter, avgifter og lisenser 
 
Forbundsstyret foreslo: Økning av konkurranselisensen 
Konkurranselisensen økes til kr. 400,- fra og med det året man fyller 11, uansett alder 
og aktivitetsnivå.  
33 % av inntektene inngår som frie inntekter til forbundet for å dekke de områder som 
dagens konkurranselisens dekker.  
Øvrige inntekter går til dekning av dommerhonorering og kapital i utøverfondet.  
Øvrige ordninger knyttet til konkurranselisensen videreføres i henhold til vedtak på tinget 
i 2002. 
 
Begrunnelse: 
Forslaget om endring av konkurranselisens er en nødvendig forutsetning for innføring av 
godtgjørelse av dommere. I sammenheng med behovet for endring av konkurranselisens 
som følge av innføring av slik godtgjørelse, er det også ønskelig med en forenkling av 
lisensstrukturen og en mulighet for å tilføre penger til et utøverfond. Det må også være 
rom for at antall konkurranser som er på NGTFs terminliste kan økes uten at ordningen 
med dommerhonorering belaster forbundets øvrige økonomi. 
 
Dagens konkurranselisens dekker forsikringskostnader og noe drift/utvikling av 
konkurranseaktiviteten gjennom at inntektene fra denne inngår som en del av forbundets 
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totale inntekter. Ved en økning av konkurranselisensen ser forbundsstyret det som 
naturlig at denne andelen videreføres på nåværende nivå, mens de nye inntektene 
øremerkes til dommerhonorering og oppbygning av utøverfondet. Det er i dag ca 3.700 
utøvere med lisens, og i 2007 ga konkurranselisens en bruttoinntekt til NGTF på ca. kr. 
440.000,-   
 
Kostnadene knyttet til dommerhonorering innen de konkurranser som var på NGTFs 
terminliste i 2007, er beregnet å ville beløpe seg til ca. 520.000,- 
 
Forbundsstyrets forslag om en lik konkurranselisens på kr. 400,- for og med det året 
man fyller 11 år, uansett alder, vil gi en total inntekt på ca. kr. 1.280.000,- Dette 
innebærer at ca. kr. 320.000,-  blir tilgjengelig til dekning av dommerhonorarer dersom 
antall konkurranser på NGTFs terminliste økes, samt til kapital i utøverfondet.  
 
Minimumsbeløpet for å dekke dagens lisensinntekter og dommerhonorering på et nivå 
tilsvarende 2007, er beregnet til kr. 260,-. (960.000/3700). Dette gir i så fall ikke rom 
for økning i antall konkurranser eller tilførsel av kapital til utøverfondet. 
 
# 1 Stig Nilssen, president presenterte saken. 
 
# 11 Randi Flem Ulvestad, kretsleder Møre og Romsdal: 
De som skal delta i SALTO konkurranser må også betale konkurranselisens. De deltar i få 
konkurranser. NGTF sier at vi skal ha barn og unge i fokus. Foreslår endring i vedtak. 
Forslag:  
”Kan konkurranselisensen vert auka slik: For aldersgruppa 11-12 år og for gymnastar  
som berre deltar i SALTO konkurransar kr. 100. For aldersgruppa 13 år + kr. 400.” 
 
# 57 Liv Lia Pedersen, Kristiansunds Turnforening: 
Hva er utøverfondet? 
 
# 25 Kjell Harald Kvande, Arbeidernes Turn og Idrettsforening: 
Vi trenger penger, men vi må også skaffe penger. Konkurranselisens på kr. 400,- er ikke 
mye i forhold til andre idretter. Men vi kan fort få en situasjon der dette blir et stort 
beløp for lite konkurrering. Når skal det betales konkurranselisens?  
Forslag:  
”Konkurranselisensen økes til kr. 100 pr konkurranse, max kr. 400,- pr år. Foreningen er 
ansvarlig for innbetaling.” 
 
# 20 Jørn Nordeng, kretsleder Troms: 
Noen av lagene i Troms betaler lisensen for utøverne. Vi ønsker at lisensen går pr sesong 
istedenfor pr år, dvs august til august. 
 
# 137 Tom Thingvold, gjest: 
Jeg tror ikke dommerhonorering er avgjørende for hvor mange dommere som er villige til 
å dømme. Foreslår å stryke tredje avsnitt. 
 
# 92 Jørgen Skar, Stavanger Turnforening: 
Forslag:  
”3. setning strykes ”dommerhonorering”.  
Ny: Innkommet beløp benyttes til subsidiering av dommerutdanning.” 
 
# 137 Øistein Leren, generalsekretær: 
Vær edruelige i forhold til forslagene og hvor mye administrasjon dette medfører, ref 
forslaget fra Kjell Kvande 
 
# 121 Britt Mellegård, Trondhjems Turnforening: 
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Vi må ikke lage kompliserte systemer som gjør at vinningen går opp i spinningen. Vi har 
regnet på forbundsstyrets forslag, og det er ikke noe uoverkommelig løft økonomisk. Det 
viktigste med økningen i lisensen er at det blant annet skal gå til utøverfond. Vi trenger 
ikke å differensiere. 
 
# 96 Olav Strid, Sverre IL Turn: 
Økningen høres høy ut, og jeg er redd det kan skremme bort utøvere.  
 
# 16 Jorunn Johanson, kretsleder Rogaland: 
11-12 åringene nyter minst godt av konkurranselisensen fordi de deltar i få 
konkurranser. Det blir vanskelig å forsvare at disse skal betale kr. 400 i lisens. Vi må 
være forsiktige med å legge prisen for høyt slik at vi ikke mister konkurraseutøvere i 
kretsene. Foreslår 100kr for 11-12 år, og 400kr for de eldre. 
 
# 128 Elisabeth Slotsvik Kleive, leder teknisk komité sportsdrill: 
Vi har mange dommere som har lagt ned mye arbeid og investert i utdanning. Thingvold 
sitt forslag er godt på sikt, men foreslår honorering i en overgangsperiode. 
 
# 124 Birgit Vallestrand, leder teknisk komité turn kvinner: 
Det betyr ikke mye for dommerne om de får 500kr pr dag for å dømme. Hvis pengene 
betyr noe vil de uansett velge å jobbe et annet sted for  tjene mer. De som skal 
konkurrere må ha en lisens. Utøverne deltar også i kretskonkurranser osv., og det blir 
mange flere konkurranser enn bare de nasjonale. 400kr er ikke mye for alle de 
konkurransene. 
 
# 41 Kristin Gilbert, Hammer Turn: 
Vi er for redde for at det skal koste noe. Det er vanlig blant forbund at det er en 
konkurranselisens, og kr. 400 er lite sammenlignet med andre idretter. Kr. 500 for en 
dag er ikke mye for å dømme en hel dag, men det er en begynnelse. Det er en symbolsk 
sum som kan bidra til å motivere dommerne.  
 
# 25 Kjell Kvande, Arbeidernes Turn og Idrettsforening: 
Foreningene må ta ansvar. 
 
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær: 
Forsikringen går pr kalenderår, derfor har vi valgt å ha konkurranselisens pr kalenderår. 
Fakturaen sendes direkte til utøverne i januar og skal være betalt før første deltakelse. 
Det skal betales lisens for alle konkurranser som reguleres av reglement i NGTF, også 
SALTO. 
 
# 138 Unni Holmen, gjest: 
Vi har diskutert lisensen før. Arrangementer i dag er dyrere enn før. Kr. 400 i lisens betyr 
ikke mye for mor og fars lommebok. Vi driver en billig idrett. 11-12 åringene får i dag lov 
til å delta i langt flere konkurranser enn før, og 400kr er ikke mye for disse heller. Hva 
blir dagens lisens brukt til? Kan disse pengene brukes til å dekke dommerkurs? Vi har 
mange utøvere fra mange grener som får lite. Vi har veldig gode utøvere i de andre 
grenene som bør kunne få støtte til deltakelse internasjonalt. 
 
# 126 Jorun Dahle, medlem teknisk komité rytmisk gymnastikk: 
Kr. 400 er ikke mange penger. I RG trenger vi mange dommere. Reglementet er stort og 
komplisert. Derfor trenger vi en gulrot for dommerne. Utøvere ønsker ikke å bli dommere 
når det er så lite lukerativt. 
 
# 7 Leif Smaaland, kretsleder Buskerud: 
Dommere i SALTO konkurranser er synsedommere som trenger et puff for å utdane seg 
videre som dommere i andre konkurransegrener. Det er synd hvis vi igjen skal ta fra 
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bredden. Det er ikke rimelig at deltakere i SALTO konkurranser skal betale like mye i 
konkurranselisens.  
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær: 
Konkurranselisensen dekker en forsikring som ikke dekkes av NIF 
 
# 74 Anne Kjerstin Jacobsen, Pors Turngruppe: 
Kr. 400 er ikke mye, men mange av våre utøvere deltar i  
én konkurranse i året. Kr. 400 er billig for de som konkurrerer mye, men dyrt for de som 
konkurrerer en gang i året. 
 
# 81 Frank Johansen, Sandefjord Turn og Idrettsforening: 
Konkurranselisens er noe som berører en liten gruppe. Kr. 400 i konkurranselisens er 
mye. Det er bedre å legge på forbundsavgiften med 20 kr. Det vil gi midler til både 
dommerhonorar, utøverfond og diverse annet.  
Forslag:  
”Fjern konkurranselisensen. Øke forbundsavgiften med kr. 20,- pr person uansett alder. 
Midlene går til utøverfond og dekning av konkurransekostnader.” 
 
Forbundsstyret endrer sitt forslag til å være:  
”Konkurranselisensen økes til kr. 100 fra og med det året de fyller 11 og 12 år. 
Konkurranselisensen økes til kr. 400 fra og med det året de fyller 13 år.” 
 
# 25 Kjell Harald Kvande, Arbeidernes Turn og Idrettsforening: 
Trekker sitt forslag. 
 
# 11 Randi Flem Ulvestad, kretseder Møre og Romsdal: 
Trekker sitt forslag og ber tinget støtte forbundsstyrets forslaget. 
 
# 81 Frank Johansen, Sandefjord Turn g Idrettsforening: 
Argumenterte for forslaget sitt. 
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær: 
Beløpet i forslaget er tilsvarende som forbundsstyrets forslag, men ordningen blir ikke 
lett å administrere. Det blir vanskelig å vurdere hvem som skal ha utvidet 
forsikringsordning. 
 
# 25 Kjell Harald Kvande, Arbeidernes Turn og Idrettsforening: 
Når skal dette gjelde fra? 
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær: 
1/1-2009.  
 
Avstemming over Sandefjords forslag  
Vedtak: Forslaget falt mot 12 stemmer. 
 
Avstemming over forbundsstyrets nye forslag:  

- Konkurranselisensen økes til kr. 100 fra og med det året de fyller 11 og 12 
år. 

- Konkurranselisensen økes til kr. 400 fra og med det året de fyller 13 år. 
Vedtak: Forslaget vedtatt mot 24 stemmer.  
 
Avstemming over forslaget til Jørgen Skar  
Vedtak: Forslaget falt mot 22 stemmer. 
 
Avstemming på de resterende punktene i styrets forslag: 
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- 33 % av inntektene inngår som frie inntekter til forbundet for å dekke de 
områder som dagens konkurranselisens dekker.  

- Øvrige inntekter går til dekning av dommerhonorering og kapital i 
utøverfondet.  

- Øvrige ordninger knyttet til konkurranselisensen videreføres i henhold til 
vedtak på tinget i 2002. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 10 Behandle langtidsplan 
# 1 Nilssen, president innledet saken og presiserte arbeidsgruppens forslag. 
 
# 72 Ann-Mari Steinsland, Oslo Turnforening:  
Det snakkes generelt om utdanning og også på hver av aktivitetene. Det står i tillegg tall 
under alle aktivitetene. Disse tallene stemmer ikke med totalsummene under kapitlet 
utdanning. Foreslår at de to siste setningene i målene under utdanning generelt strykes, 
eller at tallene under aktivitetene justeres. 
 
# 7 Leif Smaaland, kretsleder Buskerud: 
På s.59 organisering, det står veldig konkrete mål i forhold til regionalisering. I kulepunkt 
nr. 3 står det ”det skal være minimum en 100% stilling knyttet til hver region”.  
Forslag, det bør isteden stå:  
”Antall stillinger utenfor forbundskontoret skal økes til 9 årsverk.”  
I kulepunkt 4 står det ”NGTFs organisasjonsledd regionaliseres i tråd med vedtakene i 
regionaliseringsarbeidet.  
Forslag: ”Arbeidet med regionalisering utredes frem mot tinget i 2010.”  
 
# 99 Mona Mangen, Sørumsand Gymnastikkforening: 
Det står at Idrettens Grunnstige revideres med tips til integrering. Ungene synes det er 
veldig stas med godkjenningsheftet, men det er ikke tilpasset funksjonshemmede. Vi 
foreslår at det lages et eget godkjenningshefte for funksjonshemmede.  
 
# 86 Lisbeth Coste, Ski IL Turn: 
Samme punkt. Det finnes svært mange ulike funksjonshemminger, og hvis det skal stå 
tips til tilrettelegging for alle disse blir det et veldig tykt hefte. 
 
# 24 Hanne Almås, Arbeidernes Turn og Idrettsforening: 
Integrering handler om mye mer enn funksjonshemmede. Vi bør definere 
funksjonshemmede i LTP. Og vi bør si hvem vi tenker å integrere. Epilepsi og diabetes er 
ikke del av NAV systemet. Det finnes også mange grader, og ikke alle kvalifiserer for en 
diagnose, men krever tilrettelegging likevel.  
 
# 118 Ragnhild Mauseth, varamedlem forbundsstyret:  
Det er viktig at personer med minoritetsbakgrunn får ta del i de ordinære tilbudene, men 
de er ikke vant til organisasjonslivet vi har i Norge og de tar ikke selv kontakt med våre 
miljøer. Det er derfor viktig at vi er flinke til å invitere både barna og foreldre med 
minoritetsbakgrunn. 
 
# 86 Lisbeth Coste, Ski IL Turn: 
Kommentar til kapittel 12. For trenerpoolen gymnastikk barn og ungdom står det et 
eksakt likt antall på begge steder. Vi går ut fra at dette er de samme besøkene. Hvis det 
er det så stiller vi spørsmål om forbundsstyret er fornøyd med at det kun gjennomføres 
16 besøk hvert år? 
 
# 20 Jørn Nordeng, kretsleder Troms Gymnastikk- og Turnkrets:  
Savner noe om RUT i kapittel 16 om turn kvinner? 
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# 83 Frank Karlstrøm, Sandnes Trampolineklubb: 
Vi er eneste trampolineklubben i landet. For 3-4 år siden var det flere klubber, men det 
ramlet sammen for noen år siden. Vi ønsker å fjerne punktet om at trampolinekursene 
skal revideres til rene sikringskurs i stedet for å ha med fokuset på konkurranser. Jeg 
ønsker at vi skal ha med i planen at NGTF skal bygge opp trampolineaktiviteten og kjøre 
minst et kurs på nivå 2 pr år. 
 
# 7 Leif Smaaland, Buskerud Gymnastikk- og Turnkrets: 
Forslag: 
” Det arrangeres felles ”kretsenes seminar” en gang pr. år.” 
 
# 142 Torkell Seppola, utviklingskonsulent NGTF:  
Utdanningsmålene under det generelle kapitlet er tall på hvor mange trenere vi ønsker å 
utdanne pr år med trener 1 og trener 2. Under aktivitetene står det måltall som skal 
gjelde når vi kommer til 2010. Her finnes det allerede trenere som er registrert i dag. Det 
er derfor ikke meningen at summene skal stemme mellom målene under utdanning 
generelt og målene under aktivitetene. Foreslår derfor at tallene beholdes slik det er 
foreslått. 
 
# 1 Stig Nilssen, president:  
Styret ser ikke behovet for ytterligere konkretisering av punktet om regionalisering og 
antall stillingshjemler. 
 
# 143 Marianne Eikeland, utviklingskonsulent NGTF:  
Det er riktig at det er mange ulike grader av funksjonshemminger, men vi ønsker å ha 
med et generelt punkt om tilrettelegging for ulike grupper av funksjonshemmede. Når 
det gjelder trenerpoolen så var det første året mange som benyttet seg av denne. Vi tror 
det er et nyttig og viktig tiltak. Vi må bli flinkere til å markedsføre hva trenerpoolen er og 
muligheten til å få besøk. 
 
# 124 Birgit Vallestrand, teknisk komite turn kvinner:  
Målet er å øke rekrutteringen og vi har delt RUT-arbeidet inn i 5 områder. I 
langtidsplanen omtales regionsarbeidet og dette er det samme som RUT-samlingene.  
 
# 3 Morten Bråten, styremedlem:  
Det er ikke vårt ønske å fjerne trampoline. Vi ønsker at klubbene skal ta tak i trampoline 
som et naturlig treningsverktøy og vi ønsker ikke å bygge ned trampoline. 
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær:  
Det står at man skal styrke antall stillinger med 9 stillingshjemler, men jeg håper at vi 
ikke trenger å binde oss for mye til hvordan dette skal gjøres nå. Det er viktig at vi kan 
finne en best mulig løsning til hvordan ressursene skal brukes. 
 
# 1 Stig Nilssen, president:  
Vi skal evaluere kretsenes seminar i år og foreslår at vi ikke tar noen vedtak på dette her 
på tinget. 
 
# 7 Leif Smaaland, Buskerud Gymnastikk- og Turnkrets:  
Vi må ta ut det som står om regioner, og få med at det er kretsenes muligheter til å 
bruke ansatte ressurser kommer frem. Når det gjelder kretsseminaret så er det en 
målsetting at vi blir bedre kjent med hverandre og derfor er det viktig at vi har 
kretsseminaret sammen i flere aktiviteter. 
 
 
Avstemming forslag 1 fra Buskerud GTK: ”Antall stillinger utenfor forbundskontoret skal 
økes til 9 årsverk.”  
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Vedtak: Forslaget falt mot 6 stemmer. 
 
Avstemming forslag 2 fra Buskerud GTK: ”Arbeidet med regionalisering utredes frem mot 
tinget i 2010.” 
 
Vedtak: Forslaget enstemmig vedtatt. 
 
Avstemming forslag fra Sandnes Trampolineklubb om at 10 klubber tilbyr trampoline som 
aktivitet. 
 
Vedtak: Forslaget falt mot 10 stemmer. 
 
Avstemming forslag fra Sandnes Trampolineklubb om at det gjennomføres et trener 2 
kurs pr år, og at første punkt under strategier strykes. 
 
Vedtak: Forslaget falt mot 30 stemmer. 
 
Avstemming  over forslaget om at det arrangeres et felles kretsenes seminar hvert år. 
 
Vedtak: Forslaget vedtatt med 78 stemmer. 
 
Avstemming over langtidsplanen. 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 
 
Sak 11 Behandle budsjett 2009 og 2010 
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær la frem saken med følgende presiseringer: 

- Vi vedtok å videreføre Gym & Turn. Det gir en netto kostnad på 40.000 pr år. 
- Vi vedtok at konkurranselisensen for de yngste skal være kr. 100 istedenfor 

foreslått kr. 400,-. Det betyr 385.600 mindre i inntekt. 
- Vi vedtok årlige kretsenes seminar. Det koster ca. 150.000 pr år. 

 
# 16 Jorunn Johanson, kretsleder Rogaland: 
Jeg reagerer på den negative mottakelsen av vedtaket om kretsenes seminar. Seminaret 
betyr mye for kretsene. Små seminarer koster også mye, og det er sikkert flere steder å 
ta pengene fra. De andre seminarene er også bra, og vi håper det ikke går ut over noen 
av disse. (sjekk hva hun egentlig sa her).  
 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Vi har idrettsdemokrati og det er bra. Vi måtte trekke frem tallene fordi vedtaket betydde 
at vi måtte omdisponere midler på noen få minutter. 
 
Vedtak: Budsjettet 2009-2010 ble vedtatt. 
 
 
Sak 12 Tildeling av stipend fra kretsenes jubileumsfond 
 
# 21 Reinertsen, Vest Agder Gymnastikk- og Turnkrets:  
Det er kommet en søknad til kretsenes jubileumsfond. Det gis kr 4911,- til Ronny Lia fra 
fondet. 
 
 
Sak 13 Valg 

 
# 121 Britt Mellegaard, valgkomiteen redegjorde for valgkomiteens innstilling. 
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Utdrag av innledningen: 
Mellegård understreket at både de som velges til forbundsstyre og tingvalgte komiteer 
kun representerer seg selv og ingen særinteresser verken hva angår aktivitet, krets eller 
lag – det er interessene til NGTF som totalorganisasjon som skal ivaretas, og det kan i 
enkelte tilfeller skje at det som er bra for totaliteten kan oppleves som mindre bra for 
”hjemmemiljøet”.  
 
Når det gjelder Fondsstyret er det en feil i Valgkomiteens innstilling som ligger i 
Tingpapirene. Det har i flere år blitt valgt 2 varamedlemmer til Fondsstyret på tross av at 
det i NGTFs lover står at det skal velges 3. Valgkomiteen gikk i ”samme fella” som 
tidligere og foreslo i utgangspunktet derfor 2 varamedlemmer. Men så oppdaget vi i 
forbindelse med forslaget om et utøverfond at det var foreslått 3 varamedlemmer og 
sjekket lovene. Og Valgkomiteens forslag som dere ser her er nå med 3 varamedlemmer. 
 
Valgkomiteen foreslås av Forbundsstyret.  
 
Utgangspunktet for vårt forslag til forbundsstyre er at styret skal ha  
• et bredt idrettspolitisk og faglig totalansvar for norsk gymnastikk og turn som helhet, 
� er bevisst på det ansvar som er pålagt styret og med evne til å følge opp dette, 
� har en bred erfaringsbakgrunn med komplementær kompetanse  - både generell 

kompetanse og spisskompetanse, 
� har erfaring fra å fungere som et team og som kan fremstå som en enhet som kan 

bringe idretten vår videre og ytterligere øke vår anseelse både innenfor norsk idrett 
og i samfunnet for øvrig.  

 
Jeg ønsker Tinget et godt og saklig valg. 
 
 
# 122 Anniken Thinn, lovkomiteen redegjorde hvordan valget skal foregå. 
 
 
Sak 13 a) Forbundsstyre 
President Stig Nilssen, Arendals Turnforening Gj.v. 
Visepresident Veslemøy Viervoll, Klemetsrud I.L. Turn Gj.v. 
Styremedlem Morten Bråten, Oslo Turnforening Gj.v. 
Styremedlem Ole Ivar Folstad, Trondhjems Turnforening Gj.v. 
Styremedlem Hilde Thorstensen Rosvold, Mosjøen I.L., turngruppe Gj.v. 
Varamedlem Ragnhild Mauseth, Hammerfest Turnforening Gj.v. 
Varamedlem Eva Sunde, Asker Turnforening Ny 
Vedtak: Hele styret valgt ved akklamasjon. 
 
 
Sak 13 b) Kontrollkomite 
Leder Ingunn Thorsen, Moss Turnforening Ny som leder 
Medlem Rune Reinertsen, Kristiansand Turnforening Ny som medl. 
Medlem Evy Viken, Moss Turnforening Gj.v. 
Varamedlem Jørn Nordeng, Bardufoss Gymnastikk- og Turnforening Gj.v. 
Varamedlem Åge Madsen, Lillehammer Turnforening Ny 
Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
Sak 13 c) Domsutvalg 
Leder Torgeir Røinås Pedersen, Nedre Glomma Turnforening Gj.v. 
Medlem Magne Hodne, Klepp I.L. Gj.v. 
Medlem Marie Hole, Gran I.L. Gj.v. 
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Varamedlem Leidulf Eide, Måløy I.L. Gj.v. 
Varamedlem Berit Myhren Kristiansen,Lillehammer Turnforening Gj.v. 
Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
Sak 13 d) Appellutvalg 
Leder Gro Hoff, Trondhjems Turnforening Gj.v. 
Medlem Trond Andersen, Fredrikshalds Turnforening Gj.v. 
Medlem Ragnar Wivestad, Kristansands Turnforening Gj.v. 
Medlem Johan H. Mohr, Fana I.L. Gj.v. 
Medlem Trude Riple, Laksevåg T.I.L. Gj.v. 
Varamedlem Jorunn Johanson, Voll IL Turngruppe Ny 
Varamedlem Tore Berg Buan, Narvik Turnforening Gj.v. 
Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
Sak 13 e) Valgkomité 
(foreslått av Forbundsstyret) 
Leder Britt Mellegaard, Trondhjems Turnforening Gj.v. 
Medlem Svein Hagberg, Hammer Turn Gj.v. 
Medlem Jorunn Johanson, Voll Idrettslag Gj.v. 
Medlem Siv Langerød-Erichsen, Tvedestrand Turn og IF Gj.v. 
Medlem Terje Heen, Fredrikstad Turnforening Gj.v. 
Varamedlem Oddrun Vabø, Lindås Idrettslag Gj.v. 
Varamedlem Torstein Bjørkgård, TUIL Tromsdalen Turn Gj.v. 
Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
Sak 13 f) Fondsstyre 
Leder Brit Øiesvold, Bodø & Omegn Idrettsforening Gj.v. 
Medlem Evy Viken, Moss Turnforening (rep. Kontrollkom.) Gj.v. 
Medlem Leif Smaaland, Solberg Sportsklubb Gj.v. 
Varamedlem Harald Wigaard, Oslo Turnforening Ny 
Varamedlem Per Østreng, Trøgstad Turnforening Gj.v. 
Varamedlem Stig Rønne, Trondhjems Turnforening Ny 
Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
Sak 13 g) Lovkomité 
Leder Anniken M.Thinn, Trondhjems Turnforening Gj.v. 
Medlem John E. Sørby, Borge Turnforening Ny som medl. 
Medlem Svein Hagberg, Hammer Turn Gj.v. 
Varamedlem Oddrun Vabø, Lindås I.L. Turngruppe Ny 
Varamedlem Tore Rømo, I.L.Stjørdals-Blink Turngruppe Ny 
Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
Sak 13 h) Representanter til ting i Norges Idrettsforbund og Olympiske og 
Paralympiske komite 
Valgkomiteen foreslår at Forbundsstyret får fullmakt til å oppnevnte NGTFs 
representanter til Ting i Norges Idrettsforbund og Olympiske Komite. 
Vedtak: Vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Takker avtroppende styremedlem Tore Rømo for innsatsen i styret. Ønsker nytt 
styremedlem Eva Sunde velkommen inn i styret. Takker dirigenter for jobben. 
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Takker forbundsadministrasjonen for forberedelsene til tinget. Takker arrangøren 
Kristiansands Turnforening for vel arrangert forbundsting i 2008.  
 
# 134 Øistein Leren, generalsekretær: 
Vi går inn i en spennende periode og vi skal fortsette den retningen som forbundet har 
startet på. Vi er oppmerksomme på faren ved å sitte for lenge i samme posisjon, men 
det er ikke noe som tyder på at dette styret har stivnet. 
 
# 1 Stig Nilssen, president: 
Takk for tilliten. Vi går en spennende tid i møte som jeg gleder meg til å ta fatt på. 
 
Utdeling av blomster til det nye styret. 
 
 
Under Tingmiddagen lørdag kveld ble NGTF’s fortjenstmedalje i gull delt ut til Stig 
Nilssen, president NGTF. 
       
 
 
 
 
 
Oslo 5. juni 2008  
 
 
Torkell S. Seppola Marianne Eikeland Anne-Ma Foshaug Hege Caspersen   
 (Sign.)  (Sign.)   (Sign.)   (Sign.)   
 
 


